
GJEVING	VEL	-	Styremøte	-	INNKALLING	
	
	
Innkalte:	
Styrets	medlemmer	+	vara	
Dato	23.mai	
Kl.	19:00	–	21:00	
Sted:	Grendehuset	
	
	
Agenda:	
	
Gjennomgang	av	referat	for	styremøte	18.april.	(vedlagt)	
	
Grendehuset:	
17.mai	arrangement	og	dugnad	i	forkant!	
	
Badehuset:	
Eiendomsskatt!	
Kontrakt,	bør	den	reforhandles	før	tiden	(20	år,	inngått	3.5.2005)?	
	
Einersvika:	
Tilskudd	fra	Velet	til	sand.	
Prosess	med	sand	og	dugnad?	
Grill?	
	
Bryggekomite:	
E-mail	fra	Henry	ang.	innskudd	nye	plasser	og	overføring	av	midler	til	Gjeving	Vel.	
Priser	på	kortsiktig	utleie	og	hvor	ligger	dette	ansvar?	
Lyngør	Vel,	er	det	dialog	med	de?	
Lage	bekreftelse	til	banken	om	ny	kasserer	(avhengig	av	Br.Reg.)	
	
	
Diverse:	
Hjemmesiden;	har	vi	fått	over	informasjon	om	nye	styremedlemmer?	
Hvem	får	og	håndterer	Velet	sin	elektroniske	postkasse?	
Har	vi	en	fysisk	postkasse?	
Nye	medlemmer,	skal	vi	gjøre	en	henvendelse	om	å	få	flere?	
Brønnøysund	registeret,	oppdatert?	
	
	
Er	det	noe	annet	som	vi	bør	ta	opp?	
	
	
	
Mvh	
	
Arne	Martin	Gjøseid	
Gjøseidveien	151	
4912	Gjeving	
	
Mob.tlf.	95	70	78	79	



GJEVING	VEL	–	Styremøte	-	REFERAT	
	
	
Tilstede:	
Jarmo,	Marit,	Nina,	Alf	Anders,	Arne	Martin	
Byggekomiteen	v/	Henry	
Forfall:	Åse	Karin,	Morten,	Frode.	(Hans	Petter	hadde	ikke	meldt	forfall,	men	kom	ikke)	
Dato	23.mai	
Kl.	19:00	–	20:10	
Sted:	Grendehuset	
	
	
Agenda:	
	
Kommentarer	fra	dagens	møte	i	kursiv!	
	
Gjennomgang	av	referat	for	styremøte	18.april.		
Server	for	Web	side	og	domene,	ny	pris	per	år	er	410,-	kr	
Begge	informasjonstavlene	er	nå	malt	opp.	
Ingen	ytterligere	kommentarer	til	referatet.	
	
Grendehuset:	
Det	var	ingen	tilstede	på	styremøtet	fra	grendehusstyret.	Men,	det	kom	opp	spørsmål	som	stiles	over	
til	representantene	for	grendehus	styret:	
Hvordan	er	det	med	kvaliteten	på	røykvarslere	i	bygget?	Er	de	seriekoplet?	
Forefinnes	det	instruks	ved	bruk	av	grendehuset?	
17.mai	komite	satte	opp	liste	med	mangler:	60	kopper,	100	teskjeer.	Blir	det	kjøpt	inn?	
Er	såpedispenser	på	nye	steamer	tilkoplet?	
Hva	gjøres	med	møbler,	utbedres	eller	kjøpes	nye?	
Male	foajeen?	
	
Badehuset:	
Eiendomsskatt!	
AMG	har	sendt	e-mail	til	eiendomsskattekontoret	og	bedt	om	fritak.	
Kontrakt,	bør	den	reforhandles	før	tiden	(20	år,	inngått	3.5.2005)?	
Har	etterlyst	kontrakt	hos	Arvid,	alternativt	den	er	tinglyst,	så	da	forefinnes	vel	den	på	Kartverket,	
Hønefoss?	AMG	sjekker.	
	
Einersvika:	
Tilskudd	fra	Velet	til	sand.	
Gjeving	Vel	har	gitt	tilskudd	på	6000,-	kr	til	sand	i	Einersvika	
Prosess	med	sand	og	dugnad?	
Sand	er	tilført	av	Mur	&	Skjærgårdstjenester	22.mai.	
Grill?	
Vi	bestiller	grill	(fra	Suntec?).	Kommunen	gir	tilskudd	på	5.000,-	kr	og	Mur	og	Skjærgårdstjenester	
støtter	med	12.000,-	kr.	Dette	iflg	Frode.		
NB!	En	stor	takk	fra	Gjeving	Vel	til	Mur	og	skjærgårdstjenester!	
	
Byggekomiteen:	
E-mail	fra	Henry	ang.	innskudd	nye	plasser	og	overføring	av	midler	til	Gjeving	Vel.	
Dette	er	ukjent	for	oss	som	er	tilstede,	men	har	fått	e-mail	fra	Morten	tidligere	hvor	dette	ikke	skal	
være	behandlet	i	noe	forum.	Dette	tas	opp	på	fremtidig	møte	som	berammes	innen	to	uker	iflg.	han.	



Priser	på	kortsiktig	utleie	og	hvor	ligger	dette	ansvar?	
Styret	mener	dette	ansvar	bør	ligge	i	byggekomiteen.	For	øvrig	mente	vel	tilstedeværende	at	priser	
ikke	bør	være	for	høye,	dette	bør	være	et	«non	profit»	selskap	og	et	godt	tilbud	for	Gjeving	brukere.	
Lyngør	Vel,	er	det	dialog	med	dem?	
Det	er	dialog	med	dem	og	kontakt	person	fra	Lyngør	Vel	ventes	å	komme	på	plass	umiddelbart.	
Lage	bekreftelse	til	banken	om	ny	kasserer	(avhengig	av	Brønnøysund	Registeret).	
Firmaattest	og	fullmakt	ble	overlevert	Dick	Marcussen	20.mai.	
	
	
Diverse:	
Hjemmesiden;	har	vi	fått	over	informasjon	om	nye	styremedlemmer?	
Dette	er	på	plass.	
Hvem	får	og	håndterer	Velet	sin	elektroniske	postkasse?	
AMG	får	nå	denne	posten	videresendt	til	sin	adresse.	
Har	vi	en	fysisk	postkasse?	
Vi	har	postkasse	som	står	på	Joker,	men	den	har	ingen	lås	og	var	tom	i	dag.	
Nye	medlemmer,	skal	vi	gjøre	en	henvendelse	om	å	få	flere?	
Det	ble	gjort	et	fremstøt	for	to	år	siden,	vi	gjør	ikke	noe	mer	nå.	
Brønnøysund	registeret,	oppdatert?	
Det	er	oppdatert	22.mai	
	
	
Er	det	noe	annet	som	vi	bør	ta	opp?	
Det	er	et	ønske	om	å	få	oversikt	på	økonomien	for	hver	komitee	på	styremøtene:	
Jarmo	kunne	fremlegge	følgende:	
Gjeving	Vel:	Sparekonto	173.000,-	Driftskonto	2.000,-	
Badehuset;	14.000,-	
Grendehuset:	Ukjent	
	
St.Hans	feiring?	Det	forutsettes	at	Hans	Petter	formidler	eventuelle	oppgaver,	p.t.	kjenner	ikke	noen	
på	styremøtet	til	dette.	
	
Neste	styremøte	er	13.juni.	
	
	
Arne	Martin	Gjøseid	
Referent.	


